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Protokoll rådet för funktionshinderfrågor 

Möte 2022-06-07 

Närvarande: 

Eva Söderbärj Funktionsrätt Stockholm/FUB 

Berit Magaard, Funktionsrätt Stockholm/Epilepsiföreningen i 

Storstockholm 

Carin Lemberg, DHR 

Marianne Hühne von Seth, Funktionsrätt Stockholm/FUB 

Henrik Sundqvist, Funktionsrätt Stockholm/SDF 

 

I tjänsten:  

Lena Slotte, Äldreomsorgsavdelningen 

Madelen Lyckedal, Socialtjänstavdelningen 

 

Tidpunkt: 

Tisdagen den 7 juni 2022 

Kl. 14.00- 16.00 

15.00-16.00 Åsa Hellström, enhetschef och David Lidin, MAS från LSS-

hälsan informerar om deras verksamhet 

 

Plats: Skypemöte 

 

 

 

Marianne Hühne von Seth                       Eva Söderbärj 

                            

 

                                                                                                                     

Justerare                                                    Justerare 
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§1. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes.  

Rådet önskar att lägga till ”omarbetning av folder”, ”förändringar av gemensamma måltider och 

kontanthantering” samt ”resor från gruppbostaden” till övriga frågor.  

 

§2. Val av ordförande  
Rådet utser Marianne Hühne von Seth till ordförande för rådets junimöte.  

 

§3. Val av justerare  
Rådet utser Marianne Hühne von Seth och Eva Söderbärj till justerare. 

                                                                                              

§4. Föregående protokoll  
 

Angående det egna rådets protokoll:  

Marianne Hühne von Seth vill reservera sig mot en skrivning i föregående protokoll; gällande 

rådets kommentar kring Stockholms stads strategi för fritids- och ungdomsgårdar  

KUNG 2022/70 -  ”Rådet tycker att delaktighetsperspektivet inte är tillräckligt tydligt i strategin. 

Rådet vill påtala att ”killar” och ”tjejer” inte bör användas i tjänsteutlåtanden, flickor och pojkar 

är lämpligare att skriva” 

 

Angående stadsdelsnämndens protokoll: 

Rådet vill påtala att funktionshinderperspektivet lyser med sin frånvaro i nämndens protokoll. 

Äldreomsorgsfrågor och frågor gällande barnomsorg är överrepresenterade. Rådet 

uppmärksammar att målgruppen personer med funktionsnedsättningar överhuvudtaget inte nämns 

i protokollet.  

 

Angående pensionärsrådets protokoll:  

Rådet påtalar att det hade varit trevligt om rådet för funktionsnedsättning hade varit inbjudna till 

pensionärsrådets information om kognition. Förvaltningen informerar om att sakkunnig i 

kognition som är anställd inom äldreomsorgsavdelningen kommer att besöka rådet för 

funktionshinderfrågor vid augustimötet.   

 

Angående KS råd för funktionshinderfrågors protokoll nr. 2 

Rådet önskar ta del av funktionshinderinspektörernas rapport för 2021. Madelen bilägger denna 

till nästa utskick.  

 

Rådet vill påtala ett gott exempel i detta protokoll, att presidiet i detta fall har gjort studiebesök i 

en verksamhet och sedan återkopplat detta till rådet.  

 

Angående KS råd för funktionshinderfrågors protokoll nr. 3 

Rådet har inget att tillägga.  

 

§5. Tillgänglighet till lokaler och handlingar 
Mötena ska vara tillgängliga för alla. Rådet påtalar att Skype inte är tillgänglig. Det är inte möjligt 

för rådets alla medlemmar att delta på lika villkor. Rådet föreslår att mötena sker via Zoom eller 

genom någon annan tillgänglig plattform. Madelen undersöker möjligheten att använda annan 

plattform.  

 

Berit informerar om att hon inte fått protokollen per post.  
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§6. Balanslistan 
Besök från ekonomichef inställt och framflyttat till december 2022.  

Rådet önskar boka in ett möte med presidiet under hösten, samt att träffa nämnden. 

 

§7. Svar på frågor från föregående möte 

Inga kvarstående frågor från föregående möte.  
 

§8. Information från stadsdelsförvaltningen     
 

Förvaltningen informerar om att över 90 procent av alla medarbetare inom grupp-och 

servicebostäderna i egen regi på Kungsholmen har genomgått och klarat tentamen i det 

pedagogiska ramverket. Detta firades med en ceremoni i Bolinersalen förra veckan. 

 

Kungsholmens dagliga verksamhet har genomfört sitt årliga motionslopp ”DV-språnget”, ett lopp 

där alla deltagare i verksamheten kan delta och ta sig fram på sitt sätt. Mer information om detta 

finns att läsa på Kungsholmen stadsdelsförvaltnings Facebook-sida.  

 

Förvaltningen informerar om att äldreomsorgsavdelningen har tagit fram en 

kommunikationsstrategi för äldreomsorgen, internt och externt. En del av denna är ”Senior på 

Kungsholmen ”, en Facebook-sida med fokus äldre.  

 

Rådet påtalar att det är centralt att kommunicera med anhöriga till alla målgrupper, även för 

anhöriga till personer med funktionsnedsättningen. Rådet påtalar att det i dagsläget saknas ett 

system för att regelbundet informera anhöriga och företrädare om vad som händer i 

verksamheterna. Särskilt viktigt är det att anhöriga får information om personal som börjar och 

slutar. Ett tips från rådet är att införa månadsbrev eller liknande som skickas till alla anhöriga och 

företrädare.  

 

§9. Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 9 juni 2022 

 
 

ALLMÄNNA ÄRENDEN 

 

Tertialrapport 1 2022 

KUNG 2022/232 

Rådet vill påtala bristerna i den brukarundersökning för personer med funktionsnedsättning som 

ligger till grund för flera av indikatorerna i rapporten. Rådet saknar en beskrivning av hur 

undersökningen går till och hur hög svarsfrekvensen är.  Rådet påtalar att det vore bra om 

anhöriga eller gode män fick fylla i brukarundersökningen då detta skulle ge en bättre bild av hur 

brukarna har det.   

 

Förvaltningen informerar om att resultatet för årets brukarundersökning inte kommit ännu. Detta 

kommer att redovisas i verksamhetsberättelsen. Då kommer även en analys av resultatet att göras.  

 

Ej verkställda beslut kvartal 1 2022 

KUNG 2022/207 

Rådet har inget att tillägga. 

 

Upphandling av byggledning 

KUNG 2022/234 

Rådet har inget att tillägga. 
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Upphandling av årsentreprenör för parkinvesteringar 

KUNG 2022/233 

Rådet har inget att tillägga. 

 

Genomförande av geoteknisk utredning längs Karlbergskanalen 

KUNG 2022/225 

Rådet har inget att tillägga. 

 

Skrivelse om barngrupper på förskola 

KUNG 2022/150 

Rådet har inget att tillägga. 

 

Deltagande i kvalitetsutmärkelsen 2022 

KUNG 2022/249 

Rådet har inget att tillägga. 

 

REMISSER 

 

Revisorernas årsrapport 2021 

KUNG 2022/152 

Rådet har inget att tillägga. 

 

Remiss om serveringstillstånd Phils burger 

KUNG 2022/206 

Rådet har inget att tillägga. 

 

Remiss om Stockholm stads strategi för 

fritidsbåtslivet 

KUNG 2022/138 

Rådet har inget att tillägga. 

 

§10. Inkomna skrivelser, inbjudningar mm till rådet   

Förvaltningen informerar om att rådet kommer att få svara på en remiss gällande den översyn som 

gjorts av Stockholms stad gällande alla råd för funktionshinderfrågor. Marianne är kontaktperson 

för rådet i ärendet och kommer att få handlingarna och information skickad till sig. Marianne 

vidarebefordrar sedan denna till övriga ledamöter.  

 

Kungsholmens stadsdelsnämnd kommer även att få svara på remissen.  

 

§11. Övriga frågor 

 
Omarbetning av folder – Rådet beslutar att det enda som behöver ändras i foldern är 

kontaktuppgifterna. Madelen får i uppdrag att ordna det. När foldern sedan är reviderad ska den 

finnas att tillgå på stadsdelsnämnden. Rådet har flera tips på olika platser där folders kan finnas, 

exempelvis på bibliotek.  

 

En ny revidering av folder ska sedan göras under nästa år.  

 

Förändringar av gemensamma måltider och rutiner kring kontanthantering -Tidigare har 

gruppbostäderna på Kungsholmen i egen regi främst haft gemensamma måltider på helgerna. 
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Enligt rådet har detta nu ändrats utifrån att det tillkommit nya rutiner kring kontanthantering i 

verksamheterna som gör att det är svårt för personalen att ordna gemensamma middagar. Rådet 

tycker att de är beklagligt att brukarna inte längre har möjlighet att äta tillsammans. Förvaltningen 

undersöker frågan och återkommer med svar kring detta.   

 

Resor från gruppbostaden - FUB ordnar varje år två kryssningar som är mycket populära för 

brukare som bor på gruppbostäder. Det handlar om dygnskryssningar där brukare och personal 

från förvaltningens verksamheter i egen regi tidigare har deltagit. Kungsholmen deltar inte längre 

vid dessa trots att andra förvaltningar deltar med både brukare och personal. Rådet undrar hur det 

kommer sig? Förvaltningen undersöker frågan och återkommer med svar kring detta. 

 

Berit Magaard väljs till ordförande vid nästa möte. 

   

Nästa möte kl. 13-16 Skypemöte 

  
Rådet för 

funktionshinderfrågor 2022 

2022-08-22 Måndag SKYPE 

2022-09-26 Måndag SKYPE 

2022-10-24 Måndag SKYPE 

2022-11-21 Måndag SKYPE 

2022-12-12 Måndag SKYPE 

 


